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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Igazak azok a hírek, miszerint a 2021. évi vadászati 
kiállítás koncepciója teljesen átgondolatlan, és a kiállítás végösszege legalább 100 milliárd 
lesz? Mindenki jól fog járni a kiállítással vagy csak a NER-lovagok?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az index.hu portálon megjelent „Titokzatos vadászati gigaprogramba önti a pénzt az állam” című
cikk szerint 2017 óta, amikor is az első döntést hozta az akkori Orbán-kormány az ügyben, egyetlen
érdemi  részlet  sem  látott  hivatalosan  napvilágot,  kivéve  az  államtitkár  által  is  említett  három
kormányrendeletet, amelyek a költségvetési forrásokat rendelik a tervezéshez.

Írja továbbá a cikk, hogy december óta Kovács Zoltán volt kormányszóvivő, jelenlegi nemzetközi
kommunikációs államtitkár által kormánybiztosként felügyelt projekt még mindig csak a tervezés
tervezésének  szakaszában  van,  de  máris  kaotikus  a  költségvetése,  miközben  a  vadászati
csúcsesemény címén szisztematikusan csoportosítja át az adóforintokat a kormány.

Kérdezem Önt:

1. Igazak azok a hírek, miszerint a 2021. évi vadászati kiállítás koncepciója teljesen átgondolatlan,
és a kiállítás végösszege legalább 100 milliárd lesz? 

2. Mindenki jól fog járni a kiállítással vagy csak a NER-lovagok? 

Budapest, 2019. február 10.
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